
Rada Miejska Gminy Osieczna 
 

PROTOKÓŁ  NR  V.2019 

 

 

przebiegu obrad V sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 7 lutego 2019 r.             

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Osieczna 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 7 lutego 2019 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:27 tego samego 

dnia. 

  

Obradom V sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan 

Roman Lewicki. 

 

 

Na stan 15 Radnych w obradach V sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna udział wzięło                       

14 Radnych: 

1. Mirosław Stanisław Forszpaniak 

2. Zbigniew Forszpaniak 

3. Jarosław Glapiak 

4. Renata Helena Helińska 

5. Robert Jaraczewski 

6. Paula Juskowiak 

7. Jakub Jacek Kolberg 

8. Marek Kozak 

9. Krystyna Stanisława Krajewska 

10. Roman Paweł Lewicki 

11. Sebastian Łagoda 

12. Mariusz Marek Mikołajczak 

13. Ewa Pietraszewska 

14. Przemysław Skowronek 

15. Robert Skrzypek 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Otwieram V sesję Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 7 lutego 2019 r. W imieniu swoim 

i Państwa Radnych witam wszystkich zebranych. Witam Państwa Sołtysów. Wszystkim nowo 

i na nowo wybranym Sołtysom gratuluję. Dzisiaj będzie zebranie wyborcze w Osiecznej. 

Witam Państwa Radnych oraz:    

1. Pana Stanisława Glapiaka  - Burmistrza Gminy Osieczna 

2. Pana Stefana Kuśnierka   - Zastępcę Burmistrza Gminy Osieczna 

3. Pana Sławomira Kosmalskiego - Sekretarza Gminy Osieczna 

4. Panią Hannę Włodarczak  - Skarbnika Gminy Osieczna 

5. Pana Krzysztofa Bojarczuka         - Radcę prawnego Urzędu Gminy Osieczna. 

Zamykam punkt 1. Otwieram punkt 2 porządku obrad. 
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Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Stwierdzam, że w obradach V sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna uczestniczy 14 Radnych, 

w związku z tym Rada Miejska jest władna, aby podejmować decyzje prawnie wiążące. Pan 

Radny Robert Jaraczewski poinformował, że ze względu na ważne sprawy osobiste spóźni się 

na obrady dzisiejszej sesji.  

Lista obecności Radnych na V sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 1 

do niniejszego protokołu. 

Lista obecności Gości na V sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zamykam punkt 2. Otwieram punkt 3.  

Ad. 3. Informacja o porządku obrad V sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Porządek obrad V sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości.  

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Informacja o porządku obrad V sesji Rady. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Burmistrza o jego działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych.  

8. Zapytania Radnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego przy ul. Strzeleckiej, obręb Kąkolewo. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna na 2019 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia, w tym w ośrodkach wsparcia będących schroniskami dla 

osób bezdomnych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Osieczna. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług                      

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                                    

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowego świadczenia z tytułu 

ukończenia 75. roku życia „Program Senior+”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2019 rok.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna 

na lata 2019-2028. 

18. Wnioski i informacje. 

19. Odpowiedzi na zapytania i wnioski.  

20. Zakończenie obrad V sesji Rady. 

Czy są uwagi lub wnioski ze strony Państwa Radnych do przedstawionego porządku obrad? 

Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 3. Przystępujemy do przyjęcia protokołu poprzedniej 

sesji.   

 



3 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Czy są uwagi do protokołu nr III.2018? Nie widzę. Dziękuję. Rozpoczynam głosowanie. Kto 

z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad III sesji Rady Miejskiej, proszę 

przycisnąć przycisk i podnieść rękę – 14 głosów. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę                       

i przycisnąć odpowiedni przycisk – 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu, proszę podnieść 

rękę i przycisnąć odpowiedni przycisk – 0 głosów. Dziękuję. Stwierdzam, że w głosowaniu 

brało udział 14 Radnych. Za przyjęciem protokołu III sesji Rady Miejskiej głosowało                     

14 Radnych, przeciw głosowało 0 Radnych, wstrzymało się od głosu 0 Radnych. W związku 

z powyższym wynikiem głosowania Rada Miejska jednomyślnie przyjęła protokół III sesji 

Rady. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu obrad III sesji Rady 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Czy są uwagi do protokołu IV sesji Rady Miejskiej? Nie widzę. Dziękuję. Kto z Państwa 

Radnych jest za przyjęciem protokołu z IV sesji, proszę przycisnąć przycisk i podnieść rękę                

– 14 głosów. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i przycisnąć odpowiedni przycisk                         

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu, proszę podnieść rękę i przycisnąć odpowiedni 

przycisk – 0 głosów. Dziękuję. Stwierdzam, że w głosowaniu brało udział 14 Radnych. Za 

przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej głosowało 14 Radnych, przeciw 

głosowało 0 Radnych, wstrzymało się od głosu 0 Radnych. W związku z powyższym 

wynikiem głosowania Rada Miejska jednomyślnie przyjęła protokół IV sesji Rady. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z obrad poprzedniej sesji 

Rady stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zrealizowaliśmy punkt 4. Otwieram punkt 5.  

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
W czasie dyżurów Przewodniczącego w Urzędzie spotkałem się z Panem Burmistrzem. Na 

spotkaniu miałem okazję rozmawiać i konsultować kilka spraw. O kilku z tych tematów 

chciałbym powiedzieć w punkcie wnioski i informacje. Zasygnalizuję, że rozmawialiśmy                     

o ewentualnym dofinansowywaniu budowy, remontu dróg na terenie Gminy, o staraniach                 

w sprawie rozbudowy sieci gazowej, o tym, o czym rozmawialiśmy na poprzednich naszych 

spotkaniach, na komisjach i sesjach czyli o tym, czy jest potrzeba opracowania na nowo 

harmonogramu budowy, przebudowy, remontu ulic, który wskazywałby, w jakiej kolejności 

będą budowane, remontowane ulice na terenie naszej Gminy. Uczestniczyłem                                    

w posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej. Rozmawiałem, i to jest, nie chcę wartościować 

spraw, ale najistotniejsza rzecz, o której chciałbym powiedzieć w kontekście mojego dyżuru, 

rozmawiałem z Panem Burmistrzem, ale też z Panem Radnym Przemysławem Skowronkiem, 

bo to jest sprawa, którą sygnalizował Pan Radny już wtedy, jak nie był jeszcze Radnym,                     

o potrzebie, żebyśmy jako Rada Miejska Gminy Osieczna zajęli się statutami sołectw. Nasz 

statut sołectw pochodzi z 1991 roku, od tego momentu upłynęło sporo czasu, zmienił się stan 

prawny i w sposób oczywisty statut zdezaktualizował się. Mnóstwo zapisów jest 

nieprzystających do dzisiejszych czasów i po rozmowach z Panem Burmistrzem i z Panem 

Radnym chciałbym zaproponować w tej kwestii następujący scenariusz na najbliższe 

miesiące. Proszę żebyście pomyśleli, kto z Państwa Radnych chciałby pracować w komisji 

doraźnej, której powstanie zaproponujemy na najbliższej sesji. Ta komisja zajęłaby się 

opracowaniem projektu statutu sołectw. Na dzisiaj jest tak, że w sprawie projektu statutu 

wymagane są konsultacje społeczne. Wspólnie musimy się zastanowić i zdecydować, jak te 
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konsultacje będą przebiegać. Trwają wybory sołtysów, zaczyna się nowa kadencja, to tym 

bardziej jest sygnał i dobry moment na to, żeby uporządkować kwestie pracy rad sołeckich                 

i sołtysów na terenie naszej Gminy. Będę rozmawiał z Panem Burmistrzem prosząc o to, 

żebyśmy mogli na najbliższej sesji, np. na następnej, powołać komisję doraźną w tej sprawie. 

Dziękuję.  

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt 5. Otwieram punkt 6.  

Ad. 6. Informacja Burmistrza o jego działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 6 proszę Pana Burmistrza o informację o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Proszę. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, Szanowni Państwo! 

W okresie międzysesyjnym, tj. od 29 grudnia 2018 r. do dnia dzisiejszego uczestniczyłem w: 

1) spotkaniu wójtów, burmistrzów, Starosty Leszczyńskiego i Prezydenta Miasta Leszna. 

Gospodarzem spotkania był Pan Jarosław Wawrzyniak Starosta Leszczyński, 

2) obchodach święta patrona w Zespole Szkół w Kąkolewie, 

3) noworocznym spotkaniu z sołtysami z terenu Gminy, 

4) spotkaniu z dyrektorami szkół i przedszkoli, 

5) naradzie z naczelnikami i prezesami OSP z terenu Gminy, 

6) posiedzeniach komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna, 

7) Turnieju piłkarskim o Puchar Burmistrza Gminy Osieczna klas 7 i 8 w Szkole 

Podstawowej w Osiecznej, 

8) zebraniach wyborczych sołtysów i rad sołeckich w poszczególnych miejscowościach 

naszej Gminy. W grudniu były dwukrotnie wybieraliśmy sołtysa Wojnowic i Kąkolewa, 

natomiast w tym okresie w Dobramyśli Sołtysem została Pani Henryka Pawlak,                           

w Drzeczkowie Pan Ryszard Borowczyk, we Frankowie Pani Paulina Leciejewska, w 

Grodzisku Pani Ewa Pietraszewska, w Jeziorkach Pan Marcin Ciesielski, w Kątach Pan Jan 

Olejnik, w Kleszczewie Pan Kazimierz Kolańczyk, w Łoniewie Pan Jarosław Glapiak, w 

Miąskowie Pan Maciej Kaczmarek. Tak jak Pan Przewodniczący powiedział dzisiaj 

Osieczna i kolejne miejscowości aż do 18 lutego, kiedy to w Ziemnicach mieszkańcy 

wybiorą swoje władze.     

Informuję, że: 

1) uzyskano pozwolenie na rozbudowę sieci wodociągowej w miejscowości Dobramyśl, 

Frankowo i Ziemnice oraz na budowę rurociągu tłocznego sieci kanalizacji sanitarnej                   

od pompowni ścieków znajdującej się w Osiecznej przy parkingu letniska                                          

do ul. M. Skłodowskiej-Curie wraz z przebudową istniejącej pompowni ścieków oraz 

przełożeniem odcinka kanalizacji deszczowej kolidującego z robotami głównymi.                         

W dalszym ciągu toczy się postępowanie związane z rozbudową sieci wodociągowej                    

w Grodzisku, a także kanalizacji sanitarnej Osieczna–Stanisławówka oraz w sprawie 

uzyskania zezwolenia realizacji inwestycji drogowej w zakresie budowy dróg dla 

rowerów w ramach zadania ograniczenia niskiej emisji na terenie Aglomeracji 

Leszczyńskiej – w obrębie drogi powiatowej Łoniewo–Świerczyna–Ziemnice oraz 

Osieczna–Świerczyna. Na zadanie dot. „budowy dróg dla rowerów” złożony został 

wniosek do WRPO o dofinansowanie w wysokości do 85% kosztów kwalifikowalnych, 

2) firma Eneos–Oświetlenie zakończyła roboty związane z rozbudową oświetlenia ulicznego 

w Kąkolewie wzdłuż drogi krajowej nr 12 i ul. Gruszkowej, wzdłuż obwodnicy                           

w Osiecznej, a także w Popowie Wonieskim, 
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3) w pomieszczeniach po Bibliotece w Osiecznej trwają roboty budowlane, które mają na 

celu przygotowanie nowej siedziby dla Ośrodka Pomocy Społecznej. Prace przy 

zaangażowaniu pracowników zatrudnionych w Urzędzie oraz częściowo wykonawców 

zewnętrznych wkraczają w etap wykończeniowy, 

4) w Kąkolewie w obrębie ul. Pocztowej i ul. Kolejowej oczyszczono ponad 200 m odcinek 

kanalizacji deszczowej. Ten odcinek kanalizacji deszczowej wymagał udrożnienia,                    

w związku z czym wykonano powyższe prace,  

5) w Ziemnicach, w lesie stanowiącym własność Gminy, rozpoczęto wycinkę pielęgnacyjną 

drzew. Tak jak w latach ubiegłych pozyskane drewno w pierwszej kolejności zostanie 

przeznaczone dla osób korzystających z pomocy OPS-u, 

6) rozstrzygnięto przetarg na odbiór odpadów komunalnych oraz ogłoszono przetarg na 

dostawę paliw płynnych, a także wyrobów betonowych, 

7) na bieżąco prowadzone są prace związane z zimowym utrzymaniem dróg gminnych. 

Zakończono demontaż oświetlenia świątecznego. 

Na bieżąco spotykałem się z kadrą kierowniczą Urzędu. Przygotowałem projekty uchwał, 

które Państwo Radni otrzymali i zostały ujęte w porządku obrad dzisiejszej sesji. Proszę o ich 

podjęcie. Dziękuję.  

Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Zachęcam do zadawania pytań dotyczących części sprawozdawczej. Można też 

wrócić do części informacyjnej w punkcie wnioski i informacje. Pan Burmistrz wspomniał                  

o dwóch przetargach, a ja na posiedzeniu komisji miałem okazję zapytać o przetarg na energię 

elektryczną i o to, co się będzie działo z tym, że podpisaliśmy umowę, tak jak Pan powiedział, 

o wartości wyższej o 40%. Ja czytam, dowiaduję się, jak to robią inne samorządy. Czy u nas 

jest szansa, żebyśmy wrócili, tak jak zdecydowali rządzący, do cen z poprzedniej regulacji? 

Jak Pan to widzi, Panie Burmistrzu? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

A w jakim kontekście robią to inne samorządy? Od ostatniego spotkania, które mieliśmy nie 

odniosłem wrażenia, żeby nastąpiły jakieś działania, być może one następują z dnia na dzień. 

Byłoby dobrze, gdybyśmy taką informację mieli i wówczas będziemy próbowali 

renegocjować warunki kontraktu. Na dzisiaj jest tak, jak mówiłem, że w wyniku 

postępowania przetargowego na zakup energii zapłacimy o około 40% drożej w stosunku do 

aktualnej umowy.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podam przykład. Głogów i okolice. Wystąpiliśmy do firmy Enea i firmy Tauron jak my, 

miasto, mamy być postrzegani w kontekście obniżenia akcyzy. Wystąpiliśmy na ścieżkę 

powiedziałbym indywidualną, postanowiliśmy rozmawiać i renegocjować. Chociażby w tym 

kontekście. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Podobnie będziemy się zachowywać, jak te samorządy, które już podjęły działania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Uważam, że ze strony Gminy powinien wyjść chociażby sygnał, że wiemy i słyszymy co 

mówią inni. W związku z tym to pytanie, czy jest jakiś pomysł ze strony Enei. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Z moich przekazów, z tego co słyszałem o tej sytuacji odniosłem wrażenie, że było 

zapewnienie ustawodawcy, że to firmy, które sprzedają energię są zobowiązane do tego, aby 

zmienić warunki umowy. Może to działać w obie strony, na pewno nie będziemy czekać, 

żeby nie skorzystać z szansy, jeżeli ona rzeczywiście istnieje. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak to rozumiem, żeby był formalny sygnał z naszej strony, że chcemy renegocjować ceny 

energii. Jak setki samorządów mamy podpisane umowy na 40.000 zł, 60.000 zł, 80.000 zł.                 

W kontekście naszej Gminy to są określone pieniądze. Dziękuję. Zamykam punkt 6. 

Przechodzimy do punktu 7. 

Ad. 7. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić interpelacje? Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 

7. Otwieram punkt 8. 

Ad. 8. Zapytania Radnych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić zapytanie? Pan Radny Przemysław Skowronek. 

Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Dzień Dobry Państwu. Zapytanie do Burmistrza Gminy Osieczna. W miejscowości 

Świerczyna istnieje kanalizacja deszczowa zlokalizowana częściowo na działce nr 285                     

i częściowo na działce nr 273. Po większych opadach deszczu na wysokości działek nr: 324, 

326 i 327 pojawiają się duże kałuże wody, jest to związane prawdopodobnie z niedrożnością 

przewodów, gdyż nie były dawno czyszczone. Pytanie. Czy Gmina Osieczna mogłaby 

przeczyścić niedrożne przewody lub gdyby okazało się, że są drożne, pobudować dodatkowy 

zbiornik na wodę deszczową na działce nr 273 albo w jakiś inny kompleksowy sposób 

doprowadzić do zlikwidowania zaistniałych niedogodności? Z poważaniem Radny Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Przemysław Skowronek. Zapytanie przekazuję na ręce Pana 

Przewodniczącego. Proszę.  

Treść zapytania Pana Radnego Przemysława Skowronka stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Kto z Państwa Radnych chciałby jeszcze zgłosić zapytanie? Nie widzę. Dziękuję. 

Proszę Państwa zrealizowaliśmy punkt 8. Przechodzimy do realizacji punktu 9. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego przy ul. Strzeleckiej, obręb Kąkolewo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Druk nr 29. Otrzymaliśmy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikiem. Czy są 

pytania ze strony Państwa Radnych do materii zawartej w tym projekcie uchwały? Pan 

Przewodniczący Forszpaniak. Proszę. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Mirosław Forszpaniak: 

Mam pytanie do Pana Burmistrza. Czy to chodzi o ten teren, o wolną przestrzeń, która jest od 

myjni samochodowej do zabudowań? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Projekt uchwały dotyczy terenu tzw. działek nauczycielskich. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Mirosław Forszpaniak: 

To są byłe działki nauczycielskie, czy one są jeszcze nauczycieli? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Te działki są własnością byłych nauczycieli czyli będących na emeryturze. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Mirosław Forszpaniak: 

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Kto jeszcze chciałby zadać pytanie dotyczące tego projektu? Nie widzę. Dziękuję. 

Przedstawiam projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego przy ul. Strzeleckiej, obręb Kąkolewo. Uchwała numer 
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kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 7 lutego 2019 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Strzeleckiej, 

obręb Kąkolewo. 

Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje: 

§ 1. Przystępuje się do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

przy ul. Strzeleckiej, obręb Kąkolewo. 

§ 2. Granice obszaru objętego projektem planu przedstawia załącznik graficzny do uchwały, 

będący jej integralną częścią.  

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 14 głosów. Kto 

jest przeciw, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 0 głosów. Kto się 

wstrzymał od głosu, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 0 głosów. 

Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 14 Radnych jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr V.29.2019 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego przy ul. Strzeleckiej, obręb Kąkolewo. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Strzeleckiej, obręb Kąkolewo stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr V.29.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 7 lutego 2019 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy                            

ul. Strzeleckiej, obręb Kąkolewo stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 9. Otwieram punkt 10. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna na 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna na 2019 rok. Projekt tej uchwały i plany pracy stanowiące załączniki do projektu są 

Państwu Radnym znane, bo to jest efekt prac Komisji Rady. Każda Komisja pracowała, 

analizowała proponowane tematy, w związku z czym zostało to zawarte w uchwale                                        

i w załącznikach. Czy są dodatkowe pytania, wątpliwości albo wnioski dotyczące tej materii? 

Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna z dnia 7 lutego 2019 r. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska 

Gminy Osieczna uchwala, co następuje:           

§ 1. Uchwala się przedłożone Radzie Miejskiej Gminy Osieczna plany pracy następujących 

Komisji: 

a) Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, zgodnie z załącznikiem nr 1 do 

niniejszej uchwały, 

b) Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały, 

c) Rewizyjnej, zgodnie z załącznikiem nr 3 do niniejszej uchwały. 

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącym Komisji Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 14 głosów. Kto 

jest przeciw, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 0 głosów. Kto się 

wstrzymał od głosu, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 0 głosów. 

Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 14 Radnych jednomyślnie 
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podjęła uchwałę nr V.30.2019 w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna na 2019 rok.   

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna na 2019 rok stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr V.30.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 7 lutego 2019 r. w sprawie 

uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna na 2019 rok stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 10. Otwieram punkt 11. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, w tym w ośrodkach wsparcia będących 

schroniskami dla osób bezdomnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

W punkcie 11 mamy podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, w tym w ośrodkach wsparcia będących 

schroniskami dla osób bezdomnych. Projekt uchwały otrzymaliśmy wraz z zawiadomieniem               

o sesji. Czy są pytania do treści tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam 

projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 7 lutego 

2019 r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                       

w ośrodkach wsparcia, w tym w ośrodkach wsparcia będących schroniskami dla osób 

bezdomnych. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna 

uchwala, co następuje: 

§ 1. Ustala się szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia,    

w tym ośrodkach wsparcia będących schroniskami dla osób bezdomnych z terenu Gminy 

Osieczna. 

§ 2. Odpłatność ustala się za każdy miesiąc faktycznego pobytu w ośrodku wsparcia,                    

w przypadku pobytu obejmującego niepełny miesiąc odpłatność jest ustalana proporcjonalnie 

do liczby dni pobytu w danym miesiącu. 

§ 3. Pomoc w formie udzielenia schronienia przysługuje nieodpłatnie osobom, których 

dochód nie przekracza kwoty kryterium dochodowego, o którym mowa w art. 8 ust. 1 ustawy 

z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej. 

§ 4. 1. Ustala się odpłatność za każdy miesiąc faktycznego pobytu w ośrodku wsparcia 

zgodnie z tabelą. 

2. W przypadku pobytu obejmującego niepełny miesiąc odpłatność jest ustalana 

proporcjonalnie do liczby dni pobytu w każdym miesiącu. 

§ 5.  Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 6. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Rozpoczynam głosowanie nad projektem wyżej przedstawionej uchwały. Kto z Państwa 

Radnych jest za podjęciem uchwały, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę                 

- 14 głosów. Kto jest przeciw, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę                        

- 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść 

rękę - 0 głosów. Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 14 Radnych 

jednomyślnie podjęła uchwałę nr V.31.2019 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, w tym w ośrodkach wsparcia 

będących schroniskami dla osób bezdomnych.  

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, w tym w ośrodkach wsparcia będących 

schroniskami dla osób bezdomnych stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała nr V.31.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 7 lutego 2019 r. w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia,             

w tym w ośrodkach wsparcia będących schroniskami dla osób bezdomnych stanowi załącznik 

nr 13 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 11. Otwieram punkt 12. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Osieczna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Projekt uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Osieczna. Potrzeba podjęcia tej i kolejnej uchwały wynika z nowelizacji ustawy, która 

umożliwia przesunięcie terminu obowiązku odbioru przez Gminę piątej frakcji. Czy są 

pytania ze strony Państwa Radnych do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. 

Przedstawiam projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna              

z dnia 7 lutego 2019 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Osieczna. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna 

uchwala, co następuje: 

§ 1. Przyjmuje się Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Osieczna, 

stanowiący załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. 

§ 2. Traci moc uchwała nr II.10.2018 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 6 grudnia             

2018 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Osieczna. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 14 głosów. Kto 

jest przeciw, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 0 głosów. Kto się 

wstrzymał od głosu, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 0 głosów. 

Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 14 Radnych jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr V.32.2019 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Osieczna. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr V.32.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 7 lutego 2019 r. w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Osieczna stanowi załącznik               

nr 15 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 12. Otwieram punkt 13. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                              

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Ten projekt uchwały został przygotowany w oparciu o ten sam powód, o którym 

powiedziałem w powyższym punkcie. Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. 

Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej 
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Gminy Osieczna z dnia 7 lutego 2019 r. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska 

Gminy Osieczna uchwala, co następuje: 

§ 1. Ustala się szczegółowy sposób i zakres świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów,              

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

§ 2. 1. Bezpośrednio od właścicieli nieruchomości zamieszkałych odbiera się w ilości 

nieograniczonej następujące frakcje odpadów komunalnych: 

1) zmieszane odpady komunalne – nie rzadziej niż raz w tygodniu, 

2) selektywnie zbierane odpady komunalne: 

a) papier i tektura (makulatura) oraz opakowania wielomateriałowe – nie rzadziej niż raz 

w miesiącu, 

b) tworzywa sztuczne i metal – nie rzadziej niż raz w miesiącu, 

c) szkło bezbarwne – nie rzadziej niż raz w miesiącu, 

d) szkło kolorowe – nie rzadziej niż raz w miesiącu, 

e) meble i inne odpady wielkogabarytowe – nie rzadziej niż dwa razy w roku, 

f) zużyty sprzęt elektryczny i elektroniczny – nie rzadziej niż dwa razy w roku. 

2. Odpady wymienione w ust. 1 pkt 2 mogą być również odbierane za pośrednictwem 

punktów selektywnego zbierania odpadów komunalnych. 

§ 3. Bezpośrednio od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych zajętych pod domy 

letniskowe lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, na 

których powstają odpady komunalne, odbiera się nie rzadziej niż raz w miesiącu w ilości 

nieograniczonej następujące frakcje odpadów komunalnych, wytworzonych w wyniku 

przebywania na nieruchomości ludzi: 

1) zmieszane odpady komunalne, 

2) selektywnie zbierane odpady komunalne: 

a) papier i tektura (makulatura) oraz opakowania wielomateriałowe, 

b) tworzywa sztuczne i metal, 

c) szkło bezbarwne, 

d) szkło kolorowe. 

Odpady wymienione w pkt. 2 mogą być również odbierane za pośrednictwem punktów 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych. 

§ 4. Za pośrednictwem punktów selektywnego zbierania odpadów komunalnych, od 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych oraz od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych 

zajętych pod domy letniskowe odbiera się następujące frakcje odpadów komunalnych: 

1) w ilości nieograniczonej: 

a) przeterminowane leki, 

b) chemikalia, 

c) zużyte baterie i akumulatory, 

d) zużyte opony, 

e) odpady biodegradowalne, 

f) meble i odpady wielkogabarytowe, 

g) zużyty sprzęt elektryczny i elektroniczny, 

2) w ilości ograniczonej do 100 kg na 1 mieszkańca rocznie – odpady budowlane                              

i rozbiórkowe. 

§ 5. Informacje dotyczące punktów selektywnej zbiórki odpadów komunalnych, w tym 

adresów i godzin otwarcia podane są w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Osieczna. 

§ 6.  Przypadki niewłaściwego świadczenia usług przez przedsiębiorcę odbierającego odpady 

komunalne od właścicieli nieruchomości lub prowadzącego punkt selektywnego zbierania 
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odpadów komunalnych należy zgłaszać w Urzędzie Gminy Osieczna, przy ul. Powstańców 

Wielkopolskich 6: 

a) pisemnie (osobiście w sekretariacie, za pośrednictwem poczty lub wiadomością email na 

urzad@osieczna.pl), 

b) telefonicznie – pod numerem telefonu 65 5350 016. 

§ 7.  Traci moc uchwała nr II.11.2018 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 6 grudnia               

2018 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów,                

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

§  8. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 9. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 13 głosów. Kto 

jest przeciw, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 0 głosów. Kto się 

wstrzymał od głosu, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 1 głos. 

Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 14 Radnych większością głosów 

podjęła uchwałę nr V.33.2019 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                                     

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała nr V.33.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 7 lutego 2019 r. w sprawie  

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 13. Otwieram punkt 14. 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych otrzymaliśmy                  

w ustawowym terminie. Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. 

Przedstawiam projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna                 

z dnia 7 lutego 2019 r. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna 

uchwala, co następuje: 

§ 1. Drogę w miejscowości Kąkolewo na odcinku od drogi krajowej nr 12 (ulica Gostyńska) 

do granicy Gminy Osieczna przebiegającą po działce nr ew. 483 o łącznej długości 1120 m 

zalicza się do kategorii dróg gminnych. 

§ 2. Szczegółowe położenie i przebieg drogi wymienionej w § 1 jest oznaczone na mapie 

stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, z mocą obowiązywania od 1 stycznia                

2020 r. i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

mailto:urzad@osieczna.pl
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Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 14 głosów. Kto 

jest przeciw, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 0 głosów. Kto się 

wstrzymał od głosu, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 0 głosów. 

Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 14 Radnych jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr V.34.2019 w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr V.34.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 7 lutego 2019 r. w sprawie 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych stanowi załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 14. Otwieram punkt 15. 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowego świadczenia                     

z tytułu ukończenia 75. roku życia „Program Senior+”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Druk nr 35. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania jednorazowego świadczenia                     

z tytułu ukończenia 75. roku życia „Program Senior+”. Pan Mecenas poinformował mnie, że                    

w projekcie, który otrzymaliśmy naniesiono poprawki. 

Radca prawny Urzędu Gminy Pan Krzysztof Bojarczuk: 

W projekcie uchwały zawartym w druku numer 35 nie ma żadnych zmian merytorycznych, są 

tylko poprawki redakcyjne, np. w załączniku do uchwały występowały dwa różne określenia 

tego samego pojęcia, raz świadczenie, raz zapomoga i to zostało ujednolicone. W załączniku, 

w każdym miejscu wpisano słowo „świadczenie”, tak jak jest w uchwale.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Czyli są to tylko i wyłącznie zmiany redakcyjne. Czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Pan Radny Przemysław Skowronek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
W § 2 w ust. 1 jest ograniczenie, że osoby, którym przysługuje to świadczenie muszą 

zamieszkiwać na terenie Gminy co najmniej 12 miesięcy przed ukończeniem 75. roku życia. 

Jakie to są szczególnie uzasadnione przypadki, w których ten termin będzie krótszy czyli               

6 miesięcy jak wynika z tego przepisu? Czy Pan Burmistrz mógłby podać przykład takiej 

sytuacji?  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Może to dotyczyć takiej sytuacji, że w rodzinie jest osoba mieszkająca poza naszą Gminą, 

która ma 74 lata i 3 miesiące. Na przykład z pewnych względów zamieszkuje z rodziną                   

w naszej Gminie. Czyli do momentu uzyskania 75 lat, kiedy będzie mieszkać już w naszej 

Gminie, nie upłynęło jeszcze co najmniej 12 miesięcy. Gdyby taka sytuacja zaistniała, bo cały 

czas rozmawiamy o sytuacji, która może się przydarzyć, i ta osoba wystąpi z wnioskiem                  

o świadczenie, w określonym czasie ukończyła 75 lat, ale nie mieszka jeszcze wymaganych  

12 miesięcy na terenie naszej Gminy, to taki przypadek może być tą szczególną sytuacją. 

Natomiast co do zasady, to w ust. 1 jest umieszczony zapis, który Pan przytoczył.     

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Dziękuję. Kolejne pytanie mam do § 6 ust. 1 tego projektu uchwały. W pierwszym i drugim 

roku obowiązywania uchwały jednorazowe świadczenie wypłacane będzie dla każdej osoby, 

która ukończyła 75 lub więcej lat życia. Czy w pierwszym roku obowiązywania uchwały 

mogą składać wnioski osoby, które ukończyły 76 i więcej lat? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak, czytając ten zapis wprost bez kolejnych uszczegółowień zawartych w projekcie 

powyższej uchwały. Natomiast przy tego typu uchwałach, jak zawsze, jest odwołanie do 
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obowiązującej uchwały budżetowej, z której wynika, że to świadczenie będę mógł, po 

podjęciu przez Państwa uchwały, wypłacić 350 uprawnionym osobom.   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Skoro Pan powiedział, że tak, to na Komisji, na której rozmawialiśmy o tym programie 

powiedział Pan, że tych osób, które w pierwszych dwóch latach będą uprawnione do 

otrzymania świadczenia jest około 620. Skoro Pan twierdzi, że wszystkie te osoby mogą 

składać wnioski w pierwszym roku, bo pytałem o pierwszy rok, to zabraknie pieniędzy. Jak 

Pan chce rozwiązać tę sprawę? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Podczas zebrań wiejskich, gdy rozmawiamy o tym programie, mówię o zasadzie, która nie 

jest wpisana w projekt tej uchwały, że w tym roku, po podjęciu uchwały przez Radę, 

wypłacane będą świadczenia dla najstarszych mieszkańców naszej Gminy aż do tych, którzy 

w tym roku ukończą lat 80. Dlatego, że dla więcej osób, tak jak Pan zauważył, pieniędzy nam 

nie wystarczy. Możemy sprawdzić, ilu mieszkańców mamy w naszej Gminie                                   

w poszczególnych latach. Jest jeden 100-latek, dwóch mieszkańców, którzy ukończą lat 98, 

itd. 350.000 zł zaplanowane w budżecie na ten cel, skończy się w sytuacji, gdy wypłacimy 

świadczenie najstarszym osobom mieszkającym w naszej Gminie aż do tych, którzy w tym 

roku będą mieć lat 80. Pozostali otrzymają to świadczenie w roku przyszłym, tak jak 

zapisaliśmy w projekcie tej uchwały, że w drugim roku obowiązywania programu 

świadczenia będą wypłacane dla tych osób, które będą mieć więcej niż 75 lat. Ci mieszkańcy 

otrzymają świadczenie w roku przyszłym, ponieważ jest to uwarunkowane możliwościami 

finansowymi Gminy. W ten sposób staram się rozwiązać to, o czym Pan mówi, żeby nie było 

problemów interpretacyjnych.   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Czyli jeżeli dobrze rozumiem zasada jest taka, że w pierwszym roku mogą składać wnioski, 

osoby, które ukończą 75 lat i osoby, które ukończyły 80 lat i więcej. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Jeszcze raz spróbuję odpowiedzieć na Pana pytanie. W tym roku o świadczenie z Programu 

Senior+ mogą aplikować ci mieszkańcy, którzy ukończą 80 lat lub więcej, ponieważ nie 

wystarczy środków dla 75, 76, 77, 78 i 79-latków. Jeszcze raz przypomnę, że w budżecie 

mamy na realizację tego Programu zaplanowane 350.000 zł. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
To kiedy 75-latkowie, którzy ukończą lata w tym roku będą mogli otrzymać świadczenie? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

W przyszłym roku. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
W przyszłym, tak? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
W 2020 roku będą mogli składać wnioski, czy otrzymać świadczenie? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Będą mogli złożyć wniosek i otrzymać świadczenie. Zakładam, że w uchwale budżetowej na 

rok 2020 będzie taka kwota, która umożliwi nadrobienie tej zaległości, która powstała. 

Program wprowadzamy w tym roku i stąd mamy taką sytuację. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Proszę Państwa! Wprowadzamy taką zasadę, że wniosek można składać tylko m.in. w pół 

roku po ukończeniu 75. roku życia. Jeśli ktoś w przyszłości nie spełni tego warunku, to nie 

otrzyma świadczenia z tytułu Programu Senior+. Teraz, żeby przez pierwszy i drugi rok 

obowiązywała zasada, że ktoś mimo, że skończył 75 lat już kilka lat temu i żeby mógł złożyć 
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wniosek w tym trybie, to jest odpowiedni zapis.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Jest zapis, że w pierwszym i drugim roku realizacji Programu, o którym mówimy, składają 

wniosek te osoby, które mają 75 lat lub więcej. Chyba, że Wysoka Rada podejmie decyzję, że 

w tym roku dofinansuje ten Program do takiej kwoty, żebyśmy mogli zrealizować to, co 

zamierzamy w dwóch latach, w tym roku, taka możliwość też istnieje. Ja póki co takiej 

inicjatywy nie mam, bo znam realia tegorocznego budżetu Gminy Osieczna. Wtedy mając na 

przykład, zakładam teoretycznie, nie 350.000 zł, co jest zapisane w uchwale budżetowej,                        

a 620.000 zł, to moglibyśmy zadośćuczynić tym świadczeniem wszystkim, którzy w tym roku 

ukończą 75 lat lub będą mieć więcej jak 75 lat. To zależy od nas wspólnie. Na dzisiaj, jeszcze 

raz powtórzę, moja intencja, prośba i wniosek jest taki, żebyśmy w ciągu dwóch lat nadrobili 

zaległości w stosunku do osób mających powyżej 75 lat.    

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Reasumując to wszystko chciałbym powiedzieć jak ja to rozumiem, a Pan Burmistrz powie, 

czy dobrze to zrozumiałem. W roku 2019 wnioski składają osoby, które mają więcej jak                       

80 lat. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak, 80 lat lub więcej. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
W drugim roku wnioski składają osoby, które ukończą w danym roku 75 lat do 80 lat, tak? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak, bo w przyszłym roku tegoroczni 79-latkowie będą mieć lat 80. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
A w następnych latach o świadczenie ubiegają się już tylko 75-latkowie.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak, tylko ci mieszkańcy, którzy będą mieli 75 lat w danym roku.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Ja rozumiem to inaczej niż Pan Radny Skowronek. Ja chcę myśleć, że w tym roku, czyli 2019 

nie składają wniosków tylko te osoby, które mają 80 lat i więcej. Tylko zgodnie z zapisem                         

w projekcie uchwały wnioski składają wszyscy mieszkańcy, którzy mają powyżej 75 roku 

życia, a pieniądze dostaną dopiero w przyszłym roku. Z tego zapisu nie wynika zakaz, że               

np. 77-latek w tym roku nie może złożyć wniosku.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Wniosek może złożyć, ale w tym roku nie otrzyma świadczenia z powodu zapisów 

budżetowych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
77-latek czy 78-latek ma prawo do złożenia wniosku, na przykład za 2 tygodnie. Tylko dla 

niego realizacja tego świadczenia będzie w przyszłym roku. Ja zgłosiłem się do Pana 

Burmistrza z pytaniem i prośbą, czy nie znaleźlibyśmy sposobu, żeby to zapisać w uchwale 

precyzyjniej, np. żeby z uchwały wynikało, kto dostanie świadczenie w pierwszym roku. Jeśli 

dzisiaj czytać zapis tej uchwały, to jak ja bym miał 75 lat, nie chodziłbym na zebrania 

wiejskie i przeczytałbym tę uchwałę, to pomyślałbym - składam wniosek i otrzymuję 

pieniądze. Pan Burmistrz informuje o zasadach Programu na zebraniach wiejskich, ale tam 

przychodzi 10-11% społeczeństwa. Myślę, że najważniejsze dla nas, ja się nie będę upierał, że 

to musi być jeszcze precyzyjniejszy zapis, dla nas jest dotrzeć z informacją do mieszkańców, 

żeby wszyscy nie mieli wątpliwości, że jak ktoś ma 77 czy 78 lat, to świadczenie otrzyma               

w przyszłym roku, że taka osoba jest w tej grupie, której to świadczenie przysługuje, tylko że 

pieniądze otrzyma w przyszłym roku.  
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Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Czyli sugeruje Pan, żeby to zapisać w tej uchwale? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Nie chcę o tym przesądzać, bo jestem przeciwnikiem daleko idącego uszczegóławiania 

zapisów. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

W nawiązaniu do informacji Pana Przewodniczącego, że rozmawialiśmy o tym projekcie 

uchwały, w szczególności o uszczegółowieniu tego zapisu. W gronie osób przygotowujących 

projekt tej uchwały również zastanawialiśmy się nad tym. Konkluzja była taka, że kolejne 

próby dalej idącego uszczegółowienia mogą tylko skomplikować odbiór czy zrozumienie tego 

zapisu. Dlatego myślę, że pierwszym punktem naszych działań może być to, o czym mówił 

Pan Przewodniczący. Jeśli potencjalny beneficjent lub ktoś z jego członków rodziny przyjdzie 

w sprawie wniosku na wypłatę świadczenia, my – urzędnicy możemy poinformować, że taka 

osoba może złożyć wniosek, ale w tym roku tego świadczenia nie otrzyma, ponieważ 

sprawdzamy, że wnioskodawca ma lat 77, a osoby z tej grupy wiekowej świadczenie będą 

miały wypłacone w roku przyszłym, bo w tym roku nie mamy zabezpieczenia finansowego 

dla osób, które w 2019 roku mają, np. 77 lat. Uważam, że w tej sytuacji jest wielowątkowa 

możliwość poinformowania mieszkańców o zasadach działania Programu Senior+, nie 

wykluczając zebrań wiejskich, bo myślę, że one mają swoją rangę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zgadzam się. Dlatego moje pytanie pomocnicze jest takie, jak my z tą informacją dotrzemy 

do mieszkańców? To jest istotne, ponieważ powinniśmy dotrzeć do mieszkańców z pełną 

informacją o Programie Senior+. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Moje przekonanie w tej sprawie jest takie, że poprzez Państwa Sołtysów, poprzez nasze 

rozmowy, zebrania wiejskie, możemy również opublikować komunikat, przekazać informację 

tym wszystkim, którzy zechcą o tym przeczytać. Powtarzam jeszcze raz, w imieniu,                               

np. 77-latka przychodzi ktoś z rodziny i prosi o wniosek, wtedy pracownik informuje go                    

o tym, o czym powiedziałem przed chwilą. Sądzę, że tych spornych sytuacji będzie niewiele. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
To, że ja Panu Burmistrzowi powiedziałem o mojej sugestii i moim pytaniu, wynikało                          

z dobrej woli i chęci ułatwienia urzędnikom obsługi tego Programu. Myślałem, że jeśli w § 6 

w ust. 1 po przecinku nawiążemy do tego, że realizacja następuje w miarę posiadanych 

środków zapisanych w budżecie to jest już jest coś, co daje urzędnikom argument do tego, 

żeby powiedzieć wnioskodawcy, że w budżecie mamy określoną kwotę na obsługę Programu                       

i tej grupie wiekowej świadczenie będzie wypłacane w roku przyszłym.    

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Bez tego zapisu będziemy odpowiadać to samo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Ja to wiem. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Skutek będzie ten sam. Jeżeli Wysoka Rada zechce uzupełnić ten projekt uchwały o taki 

zapis, to jest oczywiście Państwa wola. Natomiast teraz słuchając tego, o czym mówi Pan 

Przewodniczący stwierdzam, że skutek będzie taki sam. Czy ten zapis będzie, czy go nie 

będzie pracownik obsługujący ten program odpowie to samo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zapis § 6 ust. 1. mówi, że wszyscy dostaną. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Patrz ust. 2, w którym jest mowa o budżecie, w którym jest zapisana kwota na realizację 

Programu.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Pani Radna Helińska. Proszę. 

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska: 

Kiedy nabywa się prawo do tego świadczenia, z chwilą złożenia wniosku? Może być taka 

sytuacja, że 77 czy 78-latek złoży wniosek w tym roku i nie dożyje wypłaty świadczenia                   

w roku następnym. Czy składając wniosek w 2019 roku nabył prawo do świadczenia, czy nie? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Prawo do świadczenia nabył z chwilą otrzymania decyzji administracyjnej wydanej przez 

Pana Burmistrza przyznającej świadczenie.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Jak decyzja administracyjna zostanie wydana, to w tym momencie nabywa się prawo do 

otrzymania świadczenia. Szanowni Państwo! Tak to niestety jest, że w danym roku mamy na 

przykład 23 pary, które mają 50 lat stażu małżeńskiego. Występujemy z wnioskiem do Pana 

Prezydenta naszej Ojczyzny o przyznanie medali za długoletnie pożycie małżeńskie. Zanim 

przebiegnie procedura przyznania tych medali, niestety zdarza się, że ktoś umiera i w tej 

sytuacji tego medalu nie przyznajemy. Nie znam metody zapobiegania takim sytuacjom, 

życząc wszystkim przynajmniej 100 lat życia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Pan Radny Skowronek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Zadałem to pytanie w takim kontekście, że ludzie będą pytali, kto w którym roku będzie 

otrzymywał świadczenie, itd. Ja się nie upieram, żeby to było zapisane w tej uchwale. Teraz 

wiem gdzie to będzie zapisane, w protokole sesji i na podstawie tego będę mógł 

zainteresowanym osobom odpowiedzieć.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
We wszystkich możliwych publikatorach umieścimy wyjaśnienie, żeby pytań, nieporozumień 

albo niespełnionych oczekiwań było jak najmniej. Zobowiązujemy się do tego od Przeglądu 

Osieckiego zaczynając poprzez inne możliwości informowania, jak najszerszej grupy naszych 

mieszkańców.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Czy są jeszcze pytania do tego projektu uchwały? Pani Radna Helińska. Proszę.  

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska: 

Jeszcze chciałam dopytać, czy ja dobrze zrozumiałam wypowiedź dotyczącą wyjątkowych 

sytuacji, o których mówił Pan Burmistrz, że jedną z takich sytuacji jak rozumiem jest, że 

dzieci mieszkające w Gminie Osieczna wezmą rodzica do siebie, np. pół roku przed 

ukończeniem przez niego 75 lat, to taka osoba kwalifikuje się do otrzymania świadczenia? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
W takiej sytuacji Burmistrz może przyznać to świadczenie, ale to nie znaczy, że musi. 

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska: 

W związku z tym, czy nie stanie się tak, że nagminne będzie branie starszych osób do siebie? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Nie można takiej sytuacji wykluczyć. Żeby zapobiec tego typu nie do końca uczciwym 

zachowaniom w projekcie uchwały jest zapis, że Burmistrz może to świadczenie przyznać.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Pan Burmistrz bierze na siebie odpowiedzialność za podejmowanie tych decyzji. To będą 

decyzje transparentne, publiczne, itd. Po pierwszym roku obowiązywania, jeśli ktokolwiek 

będzie chciał wiedzieć, a jak znam Pana Burmistrza, to sam przedstawi, ile wydał decyzji 

przyznających prawo do świadczenia w ramach Programu Senior+. Będziemy mieli 

możliwość sprawdzenia, jak przebiega realizacja tej uchwały. Jak nastąpi taki proces, że 

osoby z grupy wiekowej objętej Programem Senior+ będą nagminnie napływały do naszej 
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Gminy, to zmienimy zapisy w uchwale.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Nie wyobrażam sobie żebyśmy w tej sytuacji nie zareagowali.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Ważkość tej uchwały, jej znaczenie nie tylko w naszej Gminie powoduje, że dyskusje są jakie 

są, bo o tej decyzji jest już głośno w okolicy. W związku z tym wydaje się jak najbardziej 

uzasadnione żebyśmy zapisy uchwały przedyskutowali. Przegrałem z Panem Burmistrzem 

krótką wymianę zdań na temat, np. zapisu dotyczącego wypłaty świadczenia w gotówce. 

Mamy zapis, że wnioskujący prosi o wypłacenie świadczenia w gotówce. Wydawało mi się, 

że wypłata może być na konto, ale zwyciężyła koncepcja, że w gotówce. Pan Burmistrz 

przekonał mnie tym, że jeśli to jest kolejna okazja do tego, żeby beneficjenci tego 

świadczenia mogli razem spotkać w naszym Centrum Kultury. Pan Radny Skowronek. 

Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Mam jeszcze trzy pytania do § 3 ust. 3. Tak jak Pani Radna Helińska już zaczęła ten wątek, 

czy aby otrzymać świadczenie trzeba obowiązkowo złożyć wniosek? Pan Burmistrz 

odpowiedział, że tak. Tak? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Tak. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Mam takie pytanie do Pana Burmistrza. Czy ten zapis, który przytoczę „Wniosek                                    

o świadczenie należy składać nie wcześniej niż od dnia ukończenia 75. roku życia oraz nie 

później niż przed upływem 6 miesięcy od daty ukończenia 75. roku życia.” I tu pytanie. Czy 

ten zapis nie wyklucza osób, które ukończą 76 i więcej lat od składania wniosku, bo nie są 

uwzględnione w tym zapisie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Niech Pan Radny spojrzy na projekt tej uchwały całościowo. W innym miejscu jest zapis, 

który mówi, że w pierwszych dwóch latach obowiązywania tego programu o to świadczenie 

mogą ubiegać się osoby, które ukończą 75 lub więcej lat. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

§ 3 będzie obowiązywał w trzecim roku działania Programu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Tak. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały. Uchwała numer 

kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna w sprawie zasad udzielania jednorazowego 

świadczenia z tytułu ukończenia 75. roku życia „Program Senior+”. Na podstawie 

odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje: 

§ 1. Osobom zamieszkałym na terenie Gminy Osieczna przyznaje się świadczenie z tytułu 

ukończenia 75. roku życia zwane dalej „Programem Senior+” w wysokości 1.000 zł. Zasady 

udzielania świadczenia określa niniejsza uchwała.   

§ 2. 1. Świadczenie przysługuje osobie, opiekunowi prawnemu lub członkowi rodziny 

zamieszkującemu stale z osobą, jeżeli osoba ubiegająca się o świadczenie zamieszkuje na 

obszarze Gminy Osieczna bez przerwy przez okres, co najmniej 12 miesięcy przed 

ukończeniem 75. roku życia i w dniu złożenia wniosku.  

2. W szczególnie uzasadnionych przypadkach Burmistrz Gminy Osieczna może przyznać 

świadczenie w przypadku, gdy okres, o którym mowa w ust. 1 jest krótszy niż 12 miesięcy. 

§ 3. 1. Świadczenie przyznaje Burmistrz Gminy Osieczna w drodze decyzji administracyjnej 
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na wniosek osoby, członka rodziny osoby lub opiekuna prawnego, pod którego pieczą 

pozostaje osoba w dniu złożenia wniosku. 

2. Wniosek o świadczenie składa się na formularzu, którego wzór określa załącznik do 

niniejszej uchwały. 

3. Wniosek o świadczenie należy składać nie wcześniej niż od dnia ukończenia 75. roku życia 

oraz nie później niż przed upływem 6 miesięcy od daty ukończenia 75. roku życia.  

4. Wniosek złożony przed terminem określonym w ust. 3 pozostawia się bez rozpoznania do 

upływu tego terminu. 

5. W przypadku, gdy wniosek został złożony po upływie terminu określonego w ust. 4, 

świadczenie nie przysługuje.     

§ 4. 1. Po otrzymaniu wniosku Burmistrz we własnym zakresie ustala i dokumentuje fakt 

ukończenia 75. roku życia i miejsce zamieszkania uprawnionego. 

2. W przypadku wniosku dotyczącego osoby objętej opieką prawną załącza się odpis 

prawomocnego orzeczenia o objęciu opieką prawną. 

§ 5. 1. W celu weryfikacji uprawnień do uzyskania świadczenia Burmistrz może wezwać 

wnioskodawcę do złożenia dodatkowych wyjaśnień lub dokumentów.  

2. W przypadku niezastosowania się do wezwania w sprawie weryfikacji uprawnień do 

uzyskania świadczenia, wniosek pozostawia się bez rozpatrzenia. 

§ 6. 1. W pierwszym i drugim roku obowiązywania uchwały jednorazowe świadczenie 

wypłacane będzie dla każdej osoby, która ukończyła 75 lub więcej lat życia. 

2. Świadczenie wypłacane jest jednorazowo. 

§ 7. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego. 

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 14 głosów. Kto 

jest przeciw, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 0 głosów. Kto się 

wstrzymał od głosu, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 0 głosów. 

Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 14 Radnych jednomyślnie 

podjęła uchwałę nr V.35.2019 w sprawie zasad udzielania jednorazowego świadczenia                  

z tytułu ukończenia 75. roku życia „Program Senior+”. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie zasad udzielania jednorazowego świadczenia 

z tytułu ukończenia 75. roku życia „Program Senior stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała nr V.35.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 7 lutego 2019 r. w sprawie 

zasad udzielania jednorazowego świadczenia z tytułu ukończenia 75. roku życia „Program 

Senior+” stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zrealizowaliśmy punkt 15. Przechodzimy do punktu 16 i 17. 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 

2019 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Panią Skarbnik proszę o wprowadzenie do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 2019 rok i zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. Proszę. 

Skarbnik Gminy Pani Hanna Włodarczak: 

Szanowni Państwo! Zaproponowane przez Burmistrza Gminy Osieczna zmiany w uchwale 

budżetowej dotyczą zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 150 zł, z tytułu dotacji                       

z Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego na wypłatę dodatków energetycznych. Po stronie 

wydatków propozycja dodatkowych zmian zwiększenia wydatków majątkowych, i tak: 

180.000 zł z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: „Budowa kanalizacji sanitarnej 

Świerczyna-Grodzisko-Łoniewo”, 2.000 zł z przeznaczeniem na realizację zadania                            
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pn.: „Przebudowa z rozbudową oczyszczalni ścieków w Osiecznej”. Propozycja wydatków 

zostanie sfinansowana z rezerwy ogólnej. Ponadto zmiany po stronie wydatków pomiędzy 

podziałkami klasyfikacji budżetowej: 4.400 zł Zespół Szkół w Świerczynie, 4.723 zł Zespół 

Szkół w Kąkolewie i 3.326 zł Szkoła Podstawowa w Osiecznej. Dzisiaj Państwo 

otrzymaliście II wersję tego projektu uchwały, w której jest propozycja zwiększenia 

dochodów i wydatków o kwotę 226.990 zł. To jest zwrot dotacji z Powiatu Leszczyńskiego, 

której udzieliliśmy w roku 2017 i 2018 na budowę sieci połączenia dróg dla rowerów                              

w Gminie Osieczna, Lipno i Rydzyna w ramach zadania „Ograniczenie niskiej emisji na 

terenie aglomeracji leszczyńskiej”. Po stronie wydatków zwiększenie, propozycja aby 

przeznaczyć 220.000 zł na gospodarkę odpadami, 6.990 zł na zwiększenie rezerwy ogólnej 

oraz zmiany pomiędzy podziałkami klasyfikacji w Urzędzie Gminy w zakresie utrzymania 

placu zabaw na kwotę 600 zł. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam 

projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2019 rok. 

Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 7 lutego 2019 r. Na 

podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje: 

W budżecie Gminy Osieczna na rok 2019 przyjętym uchwałą Nr III.18.2018 Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna z dnia 28 grudnia 2018 roku wprowadza się zmiany, które przedstawiła Pani 

Skarbnik.    

§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna.  

§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Wielkopolskiego.  

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 13 głosów. Kto 

jest przeciw, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 0 głosów. Kto się 

wstrzymał od głosu, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 1 głos. 

Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 14 Radnych większością głosów 

podjęła uchwałę nr V.36.2019 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 

2019 rok. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Osieczna na 2019 rok stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr V.36.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 7 lutego 2019 r. w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2019 rok stanowi załącznik nr 23 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Oddaję głos Panu Radnemu Skowronkowi. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Wstrzymałem się od głosu ponieważ widzę pod projektem uchwały dwa głosowania. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

To jest prawdopodobnie błąd techniczny, ponieważ w tej sprawie może być i jest jedno 

głosowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jest jeden projekt uchwały i dlatego jedno głosowanie. Zamykam punkt 16. Otwieram punkt 

17. 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osieczna na lata 2019-2028.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2019               
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-2028. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 7 lutego 2019 r. Na 

podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska Gminy Osieczna uchwala, co następuje: 

§ 1. 1. W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Osieczna na lata 2019-2028 przyjętej 

uchwałą Nr III.17.2018 z dnia 28 grudnia 2018 roku wprowadza się następujące zmiany:  

1) załącznik Nr 1 do uchwały Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Osieczna otrzymuje 

brzmienia, jak załącznik nr 1 do niniejszej uchwały,  

2) załącznik Nr 2 do uchwały obejmujący wykaz przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej otrzymuje brzmienie, jak załącznik nr 2 do niniejszej uchwały. 

2. Dołącza się nowe brzmienie objaśnień przyjętych do Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Gminy Osieczna.  

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie nad projektem tej uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za 

podjęciem uchwały, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 14 głosów. Kto 

jest przeciw, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 0 głosów. Kto się 

wstrzymał od głosu, proszę przycisnąć odpowiedni przycisk i podnieść rękę - 0 głosów. 

Stwierdzam, że Rada Miejska Gminy Osieczna w obecności 14 Radnych jednogłośnie podjęła 

uchwałę nr V.37.2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna 

na lata 2019-2028. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Osieczna na lata 2019-2028 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr V.37.2019 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 7 lutego 2019 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2019-2028 stanowi 

załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 17. Otwieram punkt 18. 

Ad. 18. Wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w punkcie wnioski i informacje? Pan Radny 

Robert Skrzypek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

W mediach pojawiły się informacje o programie „Posiłek w szkole i w domu”. Samorządy 

mogą ubiegać się o dofinansowanie tego programu w kwocie do 80.000 zł na dofinansowanie 

stołówek szkolnych, ale nie tylko do szkół, ale także docelowo osoby starsze będą mogły 

korzystać z tego programu. Czy Gmina posiada wiedzę na ten temat? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Pan Radny Przemysław Skowronek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Czy na temat ważnych uchwał, takich jak Senior 75+ moglibyśmy porozmawiać wcześniej, 

żeby nie było tak wielu wątpliwości w tych kwestiach? O programie Senior+ czytałem przed 

wyborami w programie wyborczym, ale porozmawiać na jego temat miałem dopiero okazję 

na Komisji, a na następnej sesji już jest w tej sprawie głosowanie. Materiały otrzymaliśmy                 

7 dni przed sesją, ale chciałbym, żeby to było wcześniej, żebyśmy materiał mogli 

przedyskutować. W tej uchwale nie zmieniło się nic merytorycznego tylko kosmetyka, ale 

może się zdarzyć, że pojawią się inne wątki więc chciałbym, żeby to było wcześniej, żebyśmy 

mieli więcej czasu do zapoznania się lub przedyskutowania. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Chcę zwrócić uwagę moim przyjaciołom Radnym, że taki jest dzisiaj świat, pędzący do 

przodu, ale mamy do dyspozycji wewnętrzne komunikatory. Pan Radny poznał ten pomysł                 

w czasie kampanii wyborczej, Radni poprzedniej kadencji poznali go w trakcie minionej 

kadencji, rozmawialiśmy o tym Programie. Zawsze możemy się komunikować przez 
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komunikatory typu email, itd., na moich dyżurach, mówiłem o tym na jednym z posiedzeń 

komisji czy Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Pan Radny Przemysław Skowronek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Na komisji, w której uczestniczyłem Pan Burmistrz poruszył kwestię wystąpienia Gminy ze 

Związku Międzygminnego Wodociągów i Kanalizacji. Czy w tej sprawie będziemy mogli 

wysłuchać Kancelarii Prawnej, o której Pan mówił, która jest za tym, żebyśmy wystąpili                     

z tego Związku i czy również wysłuchamy drugiej Strony, czyli przedstawiciela 

Międzygminnego Związku Wodociągów i Kanalizacji? Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. Chciałbym 

rozbudować to, co powiedziałem tytułem mojego sprawozdania. Miałem okazję rozmawiać 

już nie jeden raz z Panem Burmistrzem w kontekście nowej ustawy o funduszu dróg i dróg 

samorządowych. To jest ustawa z października 2018 roku, która przewiduje dofinansowanie 

do budowy, remontu i przebudowy dróg. Moje pytanie podszyte jest namawianiem Pana 

Burmistrza do tego, abyśmy aplikowali w ramach tego funduszu o środki zewnętrzne na 

budowę, przebudowę i remont dróg. Dostałem od Pana Burmistrza, za co dziękuję, wykaz 

dróg, ulic na terenie naszej Gminy, które są do wykonania. Tym bardziej proszę o rozważenie 

możliwości opracowania harmonogramu remontu ulic, ponieważ nasze osiedla powoli, ale 

rozbudowują się, powstają. Samorząd nigdy pewnie nie powie, że ma już wszystko 

porobione, bo rozwój cywilizacyjny wymusza na nas kolejne prace i kolejne inwestycje, 

ponoszenie kolejnych kosztów, ale w kontekście tego funduszu dróg samorządowych, jeśli 

Pan Burmistrz stwierdziłby, wiem, że są też tacy, którzy mówią, że to niekoniecznie warto 

korzystać z tego funduszu dróg, ale jeślibyśmy mieli dojść do takiego wniosku, to chciałbym 

prosić o analizę, dlaczego nie warto korzystać. Ponadto chciałem zapytać, co się dzieje                  

z naszym wnioskiem i z wieżą widokową Jagoda, w tym sensie, że w pewnym momencie 

czekaliśmy na rozstrzygnięcie Programu. Nie wiem, czy dobrze gdzieś wyczytałem, że nie 

otrzymaliśmy dofinansowania, czy nie zostaliśmy zakwalifikowani do Programu. Chciałem 

zapytać Pana Burmistrza, jaki jest dalszy pomysł na odbudowę wieży Jagoda, z moim 

osobistym, prywatnym poglądem, ale też z obywatelską prośbą, żebyśmy traktowali wieżę 

Jagoda jako jeden z ważnych turystycznych, rozpoznawalnych znaków i miejsc na terenie 

naszej Gminy. I moje ostatnie pytanie. Pan Burmistrz na jednej z ostatnich sesji, w kontekście 

sprawdzania, czym palimy w piecach mówił, że trwają prace nad powstaniem zespołu do 

sprawdzania tego. Nie byliśmy wtedy pewni, Pan Burmistrz też wtedy nie był pewny, czy to 

się uda zrobić być może do końca tego sezonu grzewczego, bo sezon pewnie potrwa jeszcze 

dwa miesiące. Chciałem też zapytać, w jakim kierunku idą te prace i czy coś wiadomo więcej 

w tym temacie. Dziękuję. Zamykam punkt 18. Otwieram punkt 19. 

Ad. 19. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę Pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi na pytania zadane w poprzednim punkcie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiem według kolejności zadanych pytań. Pan Przewodniczący Skrzypek pytał                           

o realizację programu związanego z remontami, pobudowaniem czy lepszym doposażeniem 

stołówek, które działają na rzecz uczniów, ale jak się okazuje, w myśl tego programu, obszar 

działania ma być poszerzony. Już o tym wspominałem. Po pierwsze jest to kolejna przede 

wszystkim medialna informacja. Jeszcze żadnych konkretnych warunków, przynajmniej ja nie 

miałem i nie mam. Z mojej wiedzy wynika, że dwa ośrodki oświatowe, to znaczy Zespół 

Szkół w Kąkolewie i Szkoła Podstawowa w Osiecznej ma dobrze funkcjonujące stołówki, 

które są obsługiwane przez podmioty zewnętrzne więc, przynajmniej w mojej ocenie, nie 
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widzę powodu, żeby zmieniać coś co dobrze funkcjonuje. Natomiast co do Zespołu                           

w Świerczynie, to na dzisiaj od Pani Dyrektor, od zespołu pracowniczego, nie ma 

konkretnych propozycji w odniesieniu do tego pomysłu. Musi być miejsce, gdzie stołówka 

może powstać i na jakich warunkach. Z tego co ja pamiętam i co usłyszałem w związku z tym 

programem, samorządy na wniosek i poprzez inicjatywę dyrekcji szkół mogą do takiego 

programu przystąpić. W przypadku Zespołu Szkół w Świerczynie myślę, że będziemy 

próbowali pozyskać dostępne środki na polepszenie warunków pobytu uczniów w Szkole 

Świerczyńskiej. Jeżeli chodzi o pytania Pana Radnego Skowronka. Pan Radny Skowronek, 

m.in. rozmawiał z Panem Przewodniczącym w jednej sprawie. Natomiast uwaga dotycząca 

naszej, bo póki co jest to propozycja, inicjatywy związanej z wystąpieniem ze Związku we 

Wschowie i utworzeniem spółki, jak Państwo wiedzą jesteśmy umówieni na spotkanie                       

21 lutego w naszym Urzędzie na godzinę 13.00. Będzie Kancelaria Prawna, która przedstawi 

nam sytuację związaną z tym, co nastąpi, jakie będą skutki dla naszego Samorządu, gdy ta 

spółka powstanie. Ja znam odpowiedź Wschowy, ale jeżeli Pan chce ją usłyszeć, to 

zapraszam. Będąc szefem tego Związku powiedziałbym, że dla mnie, czyli dla Wschowy 

byłoby lepiej, gdyby Osieczna w tym Związku pozostała. Państwo zdecydujecie, ja 

przynajmniej takiej inicjatywy, póki co, tego typu rozmów czy przedstawienia kontekstu całej 

sytuacji nie mam. Wiem jedno, że jeżeli będzie taka wola Wysokiej Rady, to takie rozmowy, 

ale już na poziomie bardziej szczegółowym między Prezesem a moją osobą czy zespołami 

będziemy prowadzić, jak się dżentelmeńsko rozstać wraz z określonymi rozliczeniami. Pan 

Przewodniczący Lewicki podjął kilka tematów. Już sobie powiedzieliśmy, że będziemy 

aplikować o środki na remonty, ilu dróg czy ulic, tego jeszcze nie wiem. Sądzę, że czas 

odświeżyć harmonogram budowy dróg w naszej Gminie. Był czas spowodowany tym, że jak 

gdyby wyczerpały się oczekujące wtedy na budowę drogi, ulice, a teraz powstają, bo jest to 

proces ciągle trwający, na nowych planach zabudowy, nowe ulice i nowe potrzeby. Wieża 

Jagoda. Mamy pierwsze postępowanie, to było późną jesienią, kiedy otrzymaliśmy 12.000 zł 

lub 13.000 zł dofinansowania więc odstąpiliśmy od takiej propozycji. Kilka dni temu pojawiła 

się informacja, że Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej ogłosi 

kolejny konkurs więc przystąpimy do niego. Obecnie warunki, kryteria są takie, że będzie 

można ubiegać się o dofinansowanie od 50% kosztów, aczkolwiek nie więcej jak 100.000 zł. 

Z tego co pamiętam, to kosztorys na budowę wieży sięga 420.000,00 zł. Ale jak jesteśmy 

przekonani, żeby to zrobić, to będziemy szukać środków, żeby ją zbudować, bo co do tego, że 

ona ma powstać, to wszyscy się zgadzamy. Pytanie kiedy i za jaką kwotę.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:     
Mnie kwota 400.000 zł na budowę wieży przeraża, bo to jest dla mnie kosmiczna kwota, jeśli 

chodzi o kontekst i cel. Jeśli mówić, że mamy za 400.000 zł wybudować wieżę widokową 

przy naszej sytuacji budżetowej, która jest dobra, ale mamy mnóstwo wydatków, kosztów, 

inwestycji itd., to jest to dla mnie niewyobrażalne. Od samego początku podziwiam naszą,                 

w sensie gminną, odwagę, że próbujemy realizować to zadanie na takim poziomie 

finansowania, czyli za 400.000 zł. Chciałbym prosić, żebyśmy zanalizowali i próbowali 

rozważyć tańszy wariant tej budowli. Ta wieża, gdyby się nie przewróciła, to ona jeszcze 

kilka lat spełniałaby swoją rolę, zanim urosłyby okalające ją drzewa, prawda? Poszliśmy 

bardzo odważnie w tej sprawie na koszt 400.000 zł i to pewnie starczyłoby na około 20 lat. 

Może by się udało zbudować coś pośrednio tańszego, co też spełniałoby rolę tego bardzo 

charakterystycznego turystycznie znaku rozpoznawczego naszej Gminy. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:  
Przy czym konkurs na tego typu działania będzie ogłoszony wkrótce więc myślę, że 

powinniśmy wystąpić o dofinansowanie zadania w oparciu o dotychczasowy projekt. 

Zobaczymy czy znajdziemy się w gronie beneficjentów. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:     
Jak nasz wniosek zostanie zakwalifikowany to będzie super. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:  
Jak będziemy na liście beneficjentów to ogłosimy przetarg i zobaczymy jak to się będzie dalej 

toczyć. Będziemy się nad tym zastanawiać, zawsze warto mówić czy rzeczywiście taki 

wariant, moim zdaniem bardzo kuszący i perspektywiczny, wszystkich nas przekona albo 

przynajmniej większość z naszego grona. Co do powołania zespołu kontrolnego czy 

sprawdzającego. Taki zespół powstaje, rozmawiamy, uszczegóławiamy, różne kwestie, 

czasem jak czytam o niektórych naszych przyjaciołach, samorządowcach, to myślę, że idą                

z działaniami tych zespołów po tzw. bandzie. Pytanie, co chcemy osiągnąć? Czy efekt 

medialno-informacyjny, czy te właściwe potencjalnie restrykcyjne skutki w stosunku do osób 

palących w piecach nie tym paliwem co trzeba. Realizujemy program dopłat do wymiany 

źródeł ciepła. Natomiast co do tego zespołu, to przyznaję, że powstaje on z pewną trudnością. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:     
Ja ostatnio mówiłem, że nie specjalnie wierzę w sens powoływania takiego zespołu, który 

składa się z urzędników, którzy żyją w lokalnej społeczności, danej miejscowości                                           

i przychodzi im iść do sąsiadów sprawdzać czym palą w piecach.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:  
A kto Pana zdaniem miałby to robić? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:     
Wierzę w sens powoływania policji środowiskowej albo wspólnego dla kilku gmin policjanta, 

straży miejskiej albo kogoś obcego, kto przychodzi do danego domu i nie wywodzi się z tego 

środowiska. Żyjemy w małych lokalnych społecznościach i nie wyobrażam sobie, żeby 

urzędnik miał odwagę do tego, żeby wejść do sąsiada sprawdzać czym pali w piecu i jeszcze 

nałożyć karę. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:  
Policjant, o którym Pan wspomniał, prawdopodobnie w niektórych sytuacjach i tak będzie 

musiał być obecny, bo mieszkaniec może odmówić zespołowi, który poprosi o wpuszczenie 

do kotłowni żeby mógł sprawdzić, czym kto pali. W takim przypadku musi być organ 

przymusu, który skutecznie spowoduje, że kontrola zostanie przeprowadzona. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:     
Dziękuję za odpowiedzi. Zamykam punkt 19. Przystępujemy do zakończenia obrad. 

Ad. 20. Zakończenie obrad V sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję za obrady i życzę wszystkim zdrowia i wszystkiego dobrego. Zamykam obrady V 

sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 
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